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Styrelseprotokoll nr 7, 2022-09-05 på Senioren 
 
Närvarande  Delges även 
Anita Berg  Conny Jönsson 
Ruth Brunner, ordförande  Christer Samuelsson                     
Barbro Carlsson, sekreterare 
Bitte Wallenius, kassör 
Rolf Karlsson 
Hem Mathiasson 
Lena Mathiasson 
Tommy Nermar 
Bengt Olsson, v ordförande 
Mats Ernstsson, Vuxenskolan, deltog under punkt 5 
                                                                      
§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes efter tillägg av IT-kompetens, punkt 7. 
 
§ 3 Genomgång och justering av protokoll 2022-06-13 
Föregående mötesprotokoll justerades och lades till handlingarna efter genomgång. 
 
§ 4 Val av justerare 
Hem Mathiasson valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 5     Mats Ernstsson Studieförbundet Vuxenskolan 

➢ Mats informerade om vårt samarbete med dem, kören, bokcirkel, onsdagsträffar och 
canasta. 

➢ SV kan hjälpa till med studiecirklar, utbildning och kulturevenemang. De kan även 
hjälpa till med att hitta ledare, lokal eller annat. SV har en kontaktperson, Bengt 
Bengtsson, som kan hjälpa till med IT-utbildning.  

➢ Studiecirklar ska träffas vid minst tre tillfällen, under minst nio studietimmar och med 
minst tre deltagare. 

➢ SV betalar en del av kostnaderna.  
➢ Mats erbjöds sig att vara med på PR-gruppens möte och förslå programförslag.  
➢ Vi kommer att få en skriftlig sammanställning på våra gemensamma aktiviteter, 

samarbete och ekonomisk redovisning samt våra kontaktpersoner. 
➢ Skulle någon av våra föredragshållare inte inneha F-skattsedel så kan VS gå in med 

betalning. 
 
§ 6 Ordförande informerar 

➢ Genomgång av lokalbokning för styrelsemöte på Senioren för 2023, bifogas. 
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➢ Ruth och Bodil Rundberg har deltagit i ett möte med representanter för SKPF och 
PRO angående våra onsdagsträffar 1:e och 3:e onsdagen i månaden. De hade 
synpunkter på att vi alltid bokade dessa dagar. Efter diskussioner löste det sig 
genom att PR-gruppen kunde ha ett möte till våren i annan lokal. 

 
➢ Barbro har prelbokat årsmötet 2023 den 15/2 och 22/2 på Församlingshuset. Vi får  

besked efter den 14/10 om det är ledigt någon av dagarna. 
 

➢ SPF Bjärnum har bjudit in styrelsen att deltaga i deras 40 års-jubileum den 26/10. 
Bengt och Ruth kommer att representera SPF 159. 
 

§ 7     IT-kompetens  
Tommy har haft möte med Stig Åkesson och de var överens att starta utbildningar i höst. 
Tommy presenterade ett mycket bra förslag som han har gjort. Vi antog förslaget och  
utsåg Tommy till projektledare. 

 
§ 8 Välkomstmöte nya medlemmar 28 september 

➢ Barbro har skickat inbjudan till ca 250 personer på mail och brev till dem som inte har 
e-post. 

➢ Vi bestämde att ha ett kort möte den 21/9 kl 11.00 för att gå igenom det praktiska. 
     

§ 9      Funktionärsträff på Bönan & Bäret den 6/10 
Ruth har gjort inbjudan (76 pers) och Barbro kommer att skicka ut den i veckan.  

 
§ 10    Konferens för nya förtroendevalda den 23 augusti 
Ruth, Bitte, Lena och Tommy deltog. De var överens om att det var ett ganska dåligt 
upplägg på konferensen och inte speciellt givande. 
 
§ 11    Styrelseledarmötenas ev rapport från sina resp ansvarsgrupper 

➢ PR-gruppen – Ruth Brunner / Ruth deltog, de planerar våren 2023.  
Styrelsen anser att sommaruppehållet är för långt och har önskemål om 
onsdagsträffar till mitten av juni och att träffarna börjar i mitten av augusti. 
Det var även ett önskemål från medlemmarna i vår enkät. 

➢ Det föreligger önskemål om en resa i höst. 
➢ Det behövs två nya funktionärer till lotterigrupperna. 
➢ Friskvårdsgruppen – Lena Mathiasson / Lena har deltagit. Aktiviteterna startar i 

mitten av september, utom promenad och cykling, som redan är igång.  
De vill att ledarna för cykling och volleyboll även i fortsättningen ska få ett arvode om 
50 kr/gång. Ledarna för vattengympan har ingen ersättning men betalar ingen avgift. 
Vi beslutade att fortsätta som tidigare med ersättningarna. 

➢ Medlemsvård – Barbro Carlsson / De planerar en träff i höst där de kommer att 
bjuda på fika och musik. Församlingshuset andra våningen är bokad. 

➢ Bogruppen – Rolf Karlsson / Rolf redogjorde för hur Hässleholm ska bli en äldre- 
vänlig kommun enligt WHO förslag. Förslag att alla pensionärsföreningar samarbetar 
i dessa frågor. 

➢ Sångkören - Anita Berg / De börjar den 6/9. Anita kommer i fortsättningen att 
redovisa digitalt till Vuxenskolan. 

➢ Klubbmästare – Anita Berg / Anita har haft träff den 30/8 med värdgrupperna. 
➢ Lotteri – Hem Mathiasson / se ovan under PR-gruppen. 
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➢ SPF Samorganisationen – Bengt Olsson / Bengt deltog på mötet den 8/8. De 
fortsätter planeringen av Temadagen i höst på Senioren. Eftersom Gösta Bucht inte 
kan komma är tanken att han kan hålla sitt föredrag på videolänk. 

§ 12 Ekonomi 
Kassör Bitte gick igenom preliminär resultaträkning för första halvåret. Ekonomin är god. 
 
§ 13 Övriga frågor 

➢ Förbundet har skickat ut att det finns möjlighet att söka statsbidrag för att göra något 
för ensamstående. Konstaterades att ansökningstiden var alltför knapp varför vi 
avstår från att söka.  

➢ Hem föreslog att vi skulle bjuda på fika på Senioren. Vi tar upp det på nästa möte. 
➢ Tommy kollar upp var man kan söka andra bidrag. 

 
§ 14 Nästa styrelsemöte 
Måndag 2022-10-03 kl 09.00 på Senioren. 
 
§ 15    Sammanträdet avslutas 
Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet.  
                      
Vid protokollet Justerat  Justerat 
 
 
 
Barbro Carlsson Hem Mathiasson Ruth Brunner 
Sekreterare                    Ordförande   


